



Customer - Announcement

After much consideration, we have decided that o'reilly's Heidelberg will be temporarily closed from Sunday 5th March.

First and foremost as a family owned business, the well being of our staff & customers is front & centre to everything we do. And given the developing Coronavirus situation, we feel the regrettable but pro-active approach is the right one to take.

We will be sure to inform you of any future updates. But mostly, we wish you, your family, friends & loved ones good health in these trying times.

- Pepe & all the o'reilly's team.... Sláinte !!

Live Events - Ankündigung

Nach langem Überlegen haben wir das entschieden o'reillys Frankfurt wird vorübergehend geschlossen Sonntag, 5. März.

In erster Linie als Familienunternehmen, das Wohl unserer Mitarbeiter und Kunden ist vorne und im Zentrum von allem, was wir tun. Und angesichts der sich entwickelnden Coronavirus-Situation Wir spüren den bedauerlichen, aber proaktiven Ansatz ist der richtige zu nehmen.

Wir werden Sie sicher über zukünftige Updates informieren. Vor allem aber wünschen wir Ihnen, Ihrer Familie, Freunden & Lieben gute Gesundheit in diesen schwierigen Zeiten.

- Pepe & das ganze Team von o'reilly's Sláinte !!